

未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單
(截至2021年4月30日)
List of Companies which failed to comply with directions to change company names
issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance
(As at 30 April 2021)

	公司名稱 Company Name	公司編號 Company No.	發出指示的日期(日-月-年) Date of Direction issued (D-M-Y)
1	CHINA ROLLS-ROYCE CLUB LIMITED 中國勞斯萊斯俱樂部有限公司	2977809	15-03-2021
2	COSMETIC WARRIORS LIMITED 化妝品武士有限公司	2899025	02-03-2021
3	DONGPENG BATHROOM HK GROUP LIMITED 東鵬衛浴香港集團有限公司	2943541	18-03-2021
4	EMPEROR INVESTMENT AND TRADE CO., LIMITED 英皇投資貿易有限公司	1426508	11-11-2010
5	FRANCE L'OREAL COSMETICS INT'L GROUP (HK) LIMITED 法國歐萊雅化妝品國際集團(香港)有限公司	1292493	08-06-2009
6	GERMANY BAOMA FINERY LIMITED 德國寶馬服飾有限公司	1300900	11-01-2010
7	GLOBLE SUN LIFE TRADING CO., LIMITED	2958903	20-01-2021
8	GUANGZHOU SIEMENS ELECTRICIAN GROUP LIMITED 廣州西門子電工集團有限公司	1408403	08-06-2010
9	ITALY CROCODILE FINERY (OFISH) LIMITED 意大利鱷魚服飾(澳魚)有限公司	1385341	21-10-2010
10	ITALY DONGTAO CERAMIC INT'L INDUSTRY LIMITED 意大利東陶陶瓷國際實業有限公司	1289856	20-08-2010
11	Italy Armani Fashion International Group (HongKong) Co., Limited 意大利阿瑪尼服飾國際集團(香港)有限公司	1333669	22-03-2010
12	JAPAN SANYO ELECTRIC APPLIANCE LIMITED 日本三洋電器有限公司	1433041	28-09-2010

未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單
(截至2021年4月30日)

List of Companies which failed to comply with directions to change company names
issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance
(As at 30 April 2021)

	公司名稱 Company Name	公司編號 Company No.	發出指示的日期 (日-月-年) Date of Direction issued (D-M-Y)
13	NEGRO (HK) INT'L INDUSTRY LIMITED 黑人(香港)國際實業有限公司	1382805	24-08-2010
14	PARIS L'OREAL CHEMICAL INTERNATIONAL CO., LIMITED 巴黎歐萊雅日化國際有限公司	1364068	01-04-2010
15	PARIS LOREAL COSMETIC INT'L GROUP HOLDING LIMITED 巴黎歐萊雅化妝品國際集團控股有限公司	1261709	08-06-2009
16	SANYO ELECTRIC (GROUP) CO., LIMITED 三洋電器(集團)有限公司	1288018	14-08-2009
17	SHANG HAI GUAN LONG VALVE MACHINERY CO., LIMITED 上海冠龍閥門機械股份有限公司	2947393	16-03-2021
18	SHANGHAI XIANGPIAOPIAO FOOD DRINKS CO., LIMITED 上海香飄飄食品飲料有限公司	2742398	19-02-2021
19	SHUNTEC (HK) TECHNOLOGY LIMITED 信德(香港)科技有限公司	2994489	16-03-2021
20	STYLUSTEK TECHNOLOGIES CO., LIMITED 觸控科技(香港)有限公司	2929880	16-03-2021
21	Shenzhen Simon Lighting Co., Limited 深圳西蒙科技有限公司	2924049	05-03-2021
22	Uk Budweiser Brewing China Holding Limited 英國百威精釀中國控股有限公司	2942387	19-03-2021
23	WEIDUOLIYA DE SECRET BRAND MANAGEMENT LIMITED 維多利亞的秘密品牌管理有限公司	2941246	16-03-2021
24	XINDE (HONGKONG) TRADE CO., LIMITED 信德(香港)貿易有限公司	2935014	16-03-2021

未有遵從公司註冊處處長根據《公司條例》發出的更改公司名稱指示的公司名單
(截至2021年4月30日)

List of Companies which failed to comply with directions to change company names
issued by the Registrar of Companies under the Companies Ordinance
(As at 30 April 2021)

	公司名稱 Company Name	公司編號 Company No.	發出指示的日期 (日-月-年) Date of Direction issued (D-M-Y)
25	USA MEIFU INT'L PETROLEUM CHEMICAL (ASIA) LIMITED 公司註冊編號 1968732 有限公司 (前用中文公司名稱「美國美孚國際石油化工(亞洲)有限公司」於2014年12月24日被取代)	1968732	10-02-2021

註：

- (1) 更改公司名稱指示是指公司註冊處處長根據香港法例第 622 章《公司條例》第 108(1)、(2)、109(1) 和 771(1) 條及《前身條例》(即指在《公司條例》(第622章)的生效日期前不時有效的《公司條例》(第32章)第22(2)、(3A)、(3B)、(4)、22A(1) 和 (1A) 條所發出的指示。
- (2) 有關未有遵從公司註冊處處長指示更改名稱而被處長根據香港法例第 622 章《公司條例》第110(2)或772(2) 條或《前身條例》(即指在《公司條例》(第622章)的生效日期前不時有效的《公司條例》(第32章)) 第22AA(2)條以一個由公司的註冊編號組成的新名稱取代其原有的英文名稱、中文名稱或中英文名稱的公司名單，請按此網址 www.cr.gov.hk/tc/statistics/docs/replace_name.pdf。
- (3) 名單每月更新一次。請登入公司註冊處的網上查冊中心 www.icris.cr.gov.hk，查閱公司名稱，以確定公司名稱是否經已更改。
- (4) 如有查詢，請聯絡本處 (電郵地址 crenq@cr.gov.hk)。

Notes:

- (1) The directions to change company names refer to the directions issued by the Registrar of Companies under sections 108(1), (2), 109(1) and 771(1) of the Companies Ordinance (Cap. 622, Laws of Hong Kong) and sections 22(2), (3A), (3B), (4), 22A(1) and (1A) of the predecessor Ordinance (i.e. the Companies Ordinance (Cap. 32) as in force from time to time before the commencement date of the Companies Ordinance (Cap. 622)).
- (2) Please click www.cr.gov.hk/en/statistics/docs/replace_name.pdf for the list of companies for which the Registrar of Companies has replaced their English names, Chinese names or English and Chinese names with a new name that consists of the registration number of the respective company under sections 110(2) or 772(2) of the Companies Ordinance (Cap. 622, Laws of Hong Kong) or section 22AA(2) of the predecessor Ordinance (i.e. the Companies Ordinance (Cap. 32) as in force from time to time before the commencement date of the Companies Ordinance (Cap. 622)) for failure to comply with the Registrar's directions to change names.
- (3) This list will be updated on a monthly basis. Please conduct a company name search on the Companies Registry's Cyber Search Centre at www.icris.cr.gov.hk to ascertain whether there has been a change of name.
- (4) Any enquiry should be addressed to crenq@cr.gov.hk.